
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„A Nukleáris Energia Kormánybizottságról . . . ”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A tavalyi év során a Paksi Atomerőmű telephelyén létesülő új atomerőművi blokkal (blokkokkal)
kapcsolatban több kormányhatározat jelent meg, többek között a beruházás megvalósításának el ősegítése
érdekében meghatározott feladatokról, a Nukleáris Energia Kormánybizottság létrehozásáról és a beruházá s
kiemelt jelentőségéről .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

Hányszor ülésezett az eddigiekben a Nukleáris Energia Kormánybizottság ?
Milyen döntések születtek a szóban forgó üléseken ?

A megalakuláskor megfogalmazott feladatok teljesítésében a szerepl ők szerint már most jelentős
csúszás tapasztalható, így kérdezem :

Hogyan állnak a meghatározott feladatok teljesítésével?
Minek tudható be a csúszás? Miért nem tartják a felelősök a határid őket?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . február 1 .
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Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

országgyűlési képviselő
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